
 
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Formannskapet 
 

Møtested: Kommunestyresalen   

Møtedato: 23.11.2011 Tid: 18:00 

 

Til stede på møtet 

Medlemmer: Karsten Schanche, Unn Berit Guttormsen, Frank Arne 
Hansen, Kjell Richardsen 

Forfall: Janne Andreassen 

Varamedlemmer: Rolf Laupstad 

Fra adm. (evt. andre): Bjørn Ove Persgård, Siv Efraimsen, Bente Bakke, Evy 
Leirbekk, Tone F. Jessen, Robert Moan, Arild Hammeren, 
Geir Goa 

 

Innkalling:  

Merknader:  

Behandlede saker:  Sak 98/11 – sak 100/11 

 

Underskrifter: 

 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blad er ført i samsvar med det 
som ble bestemt på møtet. 
 
 
 
   

Karsten Schanche   
 



SAKSLISTE 
 

Saksnr. Arkivsaksnr.   

 Tittel  
98/11 11/327   

 ÅRSBUDSJETT 2012 OG  ØKONOMIPLAN 2012-2015   
 
99/11 11/215   

 STRØMSITUASJONEN PÅ VEINES/KONGSFJORD   
 
100/11 11/806   

 RENOVERING AV SKIHYTTA   
 



 
98/11 

ÅRSBUDSJETT 2012 OG  ØKONOMIPLAN 2012-2015 
 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Administrasjonen arbeider videre med saken fram til nytt møte den 28.11.2011 kl. 
1200. 
Enstemmig vedtatt 
  
99/11 

STRØMSITUASJONEN PÅ VEINES/KONGSFJORD 
 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling. 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Kongsfjord Gjestehus AS innvilges et lån stort kr 270 000 med en nedbetaling over 
10 år. Rente: 3 måneder NIBOR. 
 
Lånet utbetales fra ubundet investeringsfond og avdragene tilbakeføres til fondet 
 
Dersom selskapet skulle avvikles før lånet er nedbetalt (10 år), innfris lånet i sin 
helhet. 
Enstemmig vedtatt 
 
  
100/11 

RENOVERING AV SKIHYTTA 
 

Rådmannens innstilling: 
Saken ble lagt fram uten innstilling. 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Formannskapet ser positivt på prosjektet renovering av skihytta. 
 
Handlingsplanen i Kommunedelplan for idrett og friluftsliv rulleres i 
kommunestyremøtet den 15.12.2011. 
Enstemmig vedtatt 
 
 
  


